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Termín jednání: 29. 4. 2019 v 16:00 hodin 

Místo: Terezián – zasedací místnost 

Prezence: 

Členové komise:  

přítomni: Ing. Bláha, Mgr. Binková, Dr. Milfait, Bc. Vejmělková, Jana Kalinová, pí. 

Danielová, DiS., Mgr. Kajliková 

omluveni: Bc. Bláhová 

neomluveni: MUDr. Zdenek Hess 

 

Komise je úsnášení schopna 

 

Tajemník komise:  

Bc. et Bc. Karolina Vejmělková 

 

Hosté: 

- p. místostarosta Pelc 

- Zástupce nemocnice p. JUDr. Smělík 

 

Program jednání: 

1. Pan Smělík:  

Aktualizace emailů jednatelů nemocníce vaclav.smelik@neml.cz, petra.kominkova@neml.cz 

- hospodaření nemocnice: za rok 2018 vyučtování a revise lůžek od pojišťoven cca v 

květnu (výsledek: bude projednán na valné a dozorčí radě) + p. Smělík bude průběžně 

informovat komisi o hospodaření nemocnice 

- prognoza: rok 2019 v černých číslech 

- poskytování služeb: trvá následná a dlouhodobá péče 

- otevřen nový pokoj pro 4 pacienty 

- jednání s lékařem (gastroengrolog), který chce získat atestaci na pediatrii 

- 24 sociálních lůžek (nyní) uzavřeno -> nyní prostory využity jako administrativní úsek 

- X sociální péče funguje -> do budoucna se uvažuje o opětovném otevření úseku pro 

sociální lůžka 

- Dotaz pí. Kalinové: počet lůžek na patře s adekvátním počtem personálu (zda nedochází 

k přetížení zaměstnanců a tomu odpovídající péči  (přetíženost) + otázka i na standardy 
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poskytované péče : cca 40 lůžek, na každém patře lékař a patřičný počet středního a 

nižšího personálu -> návrh pana jednatele: možná návštěva, aby prokázali péči ve 

správném standard 

- Dotaz p. Pelce: vzhledem ke zvyšování mezd v jiných nemocnicích, neodcházejí 

zdravotní sestry? Ne. 

- Do budoucna se zvažuje odebírání stravy z kuchyně Domova pro seniory 

- Dotaz p. Bláha: jak může pomoci město? Nedobytnou pohledávku cca 16.000.000,-, je 

potřeba umořit, aby nemocnice dostala úvěr (p. Smělík pošle ekonomický rozbor 

předsedkyni komise, tak rozešle ostatním členům)  

- Nedostatek stomatologů: nemocnice má výhlídnutý dotační titul + stomatologa, nesmí 

mít výše zmíněnou pohledávku 

2.  

- odsouhlasení náplně pozice Koordinátora -> není nutné. Informace pí. Vejmělkové: 

- nová pozice Koordinátora, přímo pod p. starostou, smlouva na dohodu, náplň práce 

Koordinátor komunitního plánování, Koordinátor Zdravých měst a místní Agendy 21, 

participativní rozpočet 

 

 

3.  

- sestavení toho, co očekáváme – priority k řešení v oblasti sociálně zdravotní v roce 

2019  

 řešení nedobytné pohledávky v rámci nemocnice->její odpis->díky tomu odblokování 

dalších finančních možností 

 až se nová ředitelka etabluje ve své pozici: za jakých podmínek může Domov pro 

seniory poskytovat stravu pro pacienty a zaměstnance nemocnice? Setkání zástupce 

nemocnice a domova + aktualizovat rozvojový plán obnovy objektu (možnost čerpání 

dotací) 

 definice startovacích bytů 

 dotace na podporu sociálních služeb (může žádat obec nebo jí zřízená organizace)-

>udělat společné jednání s komisí + odborem IaD + zástupci služeb 

 

Program na další setkávání 

- koncepce rodinné politiky v Mariánských Lázních 

- podmínky pro udělení startovacích/sociálních/služebních bytů 
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- vymyslet koncept prevence pro rodiny v rámci kyberšikany: možnost zapojení KOTCE? 

Zeptat se Mirky Bláhové 

 

Splněné úkoly: 

- do příštího setkání: každý z Komise sepíše, co očekává od Koordinátora-> na google 

disku 

- pozvat zástupce nemocnice-> změna emailu 

- pí. Vejmělková pošle ostatním členům komise materiály ze setkání v Karlových Varech 

viz výše -> ano  

 

Úkoly: 

 

Přílohy: Výsledky NML (leden-březen 2019) 

 

 

Termín dalšího setkání Komise 

- středa 29. 5. 2019 od 16:00 

 

Usnesení KSVaZ č. 2/2019 

---------------------- 

 

Konec jednání: Tajemník komise jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 18:00. 

Dne 29. 4. 2019 zapsala: Bc. Vejmělková 

Zápis schválil/a člen/ka komise: Veronika Danielová, DiS. 

 

 

 


